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REFERAT fra møte i Sigdal menighetsråd på Borgerstua 15.8.2024 

 

Tilstede: Lise, Gunhild, Hanne, Hilde, Kari Marianne, Vigdis, Ingunn og Aud. 

 

 

Sak 17/24 Gjennomgang av referat fra forrige møte 

Gunhild leste opp referatet fra forrige møte. Signaturrett i Brønnøysund er i orden. Leder og 

nestleder har nå signaturrett i kraft av sine verv. 

 

Vedr. vask av kirka så kan dette settes bort til Sigdal Skole- og Ungdomskorps. Mette sjekker 

hvor mye penger vi kan bruke på dette. 

 

Lise manglet noen navn og adresser på 50-års konfirmanter. Disse fant vi i fellesskap. 

Kari Marianne møter på festen for disse konfirmantene. Hun tar kontakt med Anne Kristi 

Flikki i Eggedal for litt planlegging. 

 

Sak 18/24 Menighetsbladet – framtid og økonomi 

Det er kun penger igjen til å gi ut et nummer av menighetsbladet. Det er spist av kapitalen 

over tid, og nå har vi egentlig ikke råd til å gi ut julenummeret. Dette må vi gjøre. Lise vil der 

skrive litt om hvordan ståa er. For å fortsette å utgi menighetsbladet trenger vi flere 

annonsører. Alle må gjøre en liten innsats for å få til dette. Annonse koster kr. 2 500,- pr år, 

og vi kan friste med annonse i julenummeret + hele 2025 for denne prisen. Det utgis 3-4 

utgaver pr. år.  

Lise sender liste over de annonsørene som er med i dag. 

 

Sak 19/24 Oppstart misjonsprosjekt 8.9.24 

Lise har fått forslag til avtale med MAF. Vi lar avtala løpe i perioden 2024-2027, altså så 

lenge vi sitter i menighetsrådet. Avtalen sier det ofres 4 ganger pr. år til prosjektet, og det er 

greit, men vi binder oss ikke til noe minstebeløp. Avtalen evalueres 1 gang pr. år. 

Kontaktperson hos oss er Lise. 

 

Vi lanserer prosjektet under gudstjenesten 8.9. Da kommer representanten fra MAF. Det er 

presentasjon av nye konfirmanter denne dagen og vi lager en liten happening etter 

gudstjenesten. Vi serverer pølser og brød/lompe og saft. Lise og Karolina lager en 

konkurranse eller noe. 

 

Hilde og Hanne er kirkeverter, og Gunhild bistår med servering av pølser og saft. Det er totalt 

19 konfirmanter, 12 av disse i Prestfoss. Eggedalskonfirmantene blir også invitert til denne 

messa. Vi regner med at det holder med 100 pølser. Vi har igjen pølser etter konfirmantfesten. 

Hanne kjøper inn resten. (Ketshup, sennep, lomper, brød).Nr 76 på Spar. 

 

Sak 20/24 TV-aksjon 

Årets TV-aksjon går til barnekreftforeningen. Vi bidrar selvfølgelig til dette med ofring under 

gudstjenesten 20.10. 
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Evt: 

- Flere og flere legger om til høst-konfirmasjon. De kan da ha en litt lengre leir om sommeren  

+ at de ansatte i kirka kan ha «konfirmantfri» fra høsten og til advent. Lise ser ingen minus 

ved høstkonfirmasjon. 

 

- Lise søkte om midler til sommerjobb i kirka for ungdom og fikk penger. Pengene gikk til 

sommer-åpen kirke i Eggedal + en som klipper gress på Holmen kirkegård. 

 

- Vigdis vil se på muligheten for å få oversatt brosjyrer om kirkene våre til flere språk.  

 

- Neste møte: 16.10.24 kl. 16.30. 

 

 

- Det er notert følgende fordeling av kirkeverter til høsten: 

7.7. Holmen – Vigdis 

18.8. Holmen – Aud 

8.9. Holmen – Hanne og Hilde + Gunhild 

15.9. Eggedal – Kari Marianne 

6.10. Solumsmoen – Ingunn 

20.10. Holmen – Gunhild 

27.10. Solumsmoen – Vigdis, kirkekaffe 

3.11. Holmen kl 18 – Hanne og Hilde, rundstykker på Borgerstua. 

17.11. Holmen – Aud og Tinius 

1.12. Holmen kl 18 – Kari Marianne og Vigdis 

24.12. Holmen kl 16 – Hanne og Hilde 

25.12. Sigdalsheimen – Ingunn 

 

 

 

Ref: Aud 

 

 

 


